
Wyciąg z protokołu obrad 
Wydziału gal. Towarzystwa leśnego wspólnie z krajową komisyą 

dla doświadczeń leśnych z dnia 5. maja 1893. 

Obecni ze strony Wydziału Towarzystwa: pp. Acht, hr. 
Borkowski, Goralezyk, Hirsch, Ligman, Lizak, Makarewicz, Ro- 

mański, Strzelecki, Tyniecki; ze strony komisyi: pp. hr. Potocki,, 

Hirsch i Tyniecki. 

Przewodniczył prezes p. Roman hr. Potocki. 

Na tem posiedzeniu załatwiono następujące sprawy: I. Z po- 
wodu, że kraj. komisya dla doświadczeń leśnych natrafia na tru- 
dności a nadto sekretarz tejże komisyi, p. Klusiok, zrzekł się te- 
goż urzędu, na zwołanem w tym celu dzisiejszem wspólnem po- 
siedzeniu uchwalono przedłożone przez p. Hirscha pisemne spra. 
wozdanie komisyi dla doświadczeń leśnych przyjąć do wiadomości 
i odnieść się do ministerstwa rolnictwa a także do Wydziału kra- 
jowogo z prośbą o fundusze na utrzymanie w krajowej doświad- 
czalni leśnej jednego stałego urzędnika. 

I[. W sprawie memoryału Stanisława hr. Drohojowskiego, 
co do uzyskania ustawy na przymusową indemizacyę enklaw 

leśnych, uchwalono poradzić petentowi, by przedmiot ten wniósł na 

porządek dzienny tegorocznego zjazdu leśnego mającego się odbyć 

w Stanisławowie. | 

III. Przyjęto do wiadomości pisemne sprawozdanie komisy 

konkursowej, według którego to sprawozdania przyznano I. na- 
grodę rozprawie p. t. „Studyum nad lasem normalnym 1 niepra- 

widłościami rzeczywistego lasu* pod godłem „Wszystkie drogi
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prowadzą do Rzymu*. Zarazam uchwalono na wniosek p. Strze- 
leckiego, ażeby na przyszłość rozpisywać konkursy na większe 
dzieło z dłuższym terminem. Po otwarciu kouwerty okazało się, że 
autorem tej rozprawy jest p. Kaźmirz Acht. 

IV. Uchwalono zapłacić urgowany przez Magistrat lwowski 
podatek. ekwiwalentowy. 

V. W sprawie tegorocznego zjazdu w Stanisławowie wy- 
brano komisyę z pp. hr. Borkowskiego, Goralczyka i Makarewi- 
cza celem przedstawienia odnośnych wniosków na następnem po- 
siedzeniu. 

VI. Uchwalono przesłać, na skutek odnośnego wezwania, ck. 
ministerstwu rolnictwa odpowiedź, że w wystawie 1894 w Ant- 
werpil Towarzystwo nie wezmie udziału z powodu odbyć się ma- 
jącej równocześnie we Tiwowie wystawy krajowej. 

VII. Przyjęto do wiadomości odpowiedź Wydziału krajowego 
na tut. petycyę do Sejmu krajowego o udzielenie funduszu na 
pożyczki lub zapomogi w celu tępienia mniszki — tej treści, że 
Wydział krajowy odniósł się ztą prośbą do władz rządowych, któ- 
re, wobeć swych dotychczasowych zarządzeń, odmówiły zasiłku, 
z którego to powodu i Wydział krajowy, z braku na ten cel 
funduszów, odmawia subwencyi. 

VIII. Uchwalono udzielić kwotę 10 złr. komitetowi na wy- 
stawienie pomnika Ressla w Mariabrunn. 

IX. Zatwierdzono przyjęcie na członków czynnych: Anto- 
niego Pokornego, Rudolfa Szyszkowitza. Wincentego Mazurkie- 
wicza, Agenora Łobodzińskiego, Bolesława Czarneka, Jana Orna- 
towskiego i Stanisława Dąbrowskiego. 

X. Wybór członków do komisyi dla doświadczeń leśnych 
w miejsce śp. Lettnera i Hołowkiewicza odroczono na razie.


